
 

ZÁPISNICA  zo zasadania   

Výboru mestskej časti č. 3 Trnava - Sever  

 

 

Deň:  20.04.2023 

Čas: 17.30 hod. 

 

Prítomní: 

 

Poslanci: 

Juraj Baďura, DiS 

Ing. Vladimír Ekhardt 

Juraj Fuzák 

Mgr. Ľubica Horváthová 

Mgr. Marek Neštický 

 

Neposlanci: 

Emanuel Gronský 

Ing. Pavol Hluchý 

Ing. Anton Kollár 

Mgr. Tomáš Koppl 

 

Neprítomní: 

Ing. Richard Sládek, MUDr. Branislav Kramár, Mgr. Eduard Guniš 

 

Program:    

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Požiadavky občanov a VMČ č.3 – Sever na MsÚ 

3. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Otvorenie zasadnutia VMČ č. 3 - Sever  
 

Rokovanie Výboru mestskej časti Trnava – Sever viedol Vladimír Ekhardt, ktorý privítal všetkých prítomných 
účastníkov zasadnutia a následne všetkých oboznámil s programom VMČ. 
 

1.1. Rozdelenie informačných vitrín 

● Špačinská - Pavol Hluchý 

● Kukučínova - Juraj Baďura 

● Okružná - Ľubica Horváthová 

● J. Hlúbika - Ľubica Horváthová 

● Na Hlinách - Tomáš Koppl 

 

1.2. VMČ žiada o vybudovanie informačnej vitríny v mestskej časti Farárske. 

 
2. Požiadavky občanov a VMČ č.3 – Sever na MsÚ 

 

2.1. Požiadavky VMČ a občanov doručené elektronicky, prípadne vznesené na zasadnutí VMČ 

 

● T. Kollár požaduje, aby sa dodatočne vybudovali parkovacie miesta po zavedení parkovacej politiky okolo 

výmenníkovej stanice tepla (A-Mont) na Salezianskej ul.  

● p. Gábriš z Fararskeho vzniesol požiadavky: 

○ obnovenie kontrol zo strany MsP  

○ plánuje mesto prepojit Farárske chodníkom/cyklochodníkom s mestom? Bolo by možné napojiť sa 

na existujúci cyklochodník do Špačiniec? 

○ Aký je stav požiadaviek na vybudovanie verejného osvetlenia, vybudovania chodníkov a zriadenie 

kamery pre zvýšenie bezpečnosti v mestskej časti Farárske. 

● Na výbore mestskej časti sa dohodlo, že p. Gábriša navrhujeme za člena VMČ ako neposlanca a jeho žiadosť  

pôjde na schválenie do MZ (Žiadosť v prílohe). 

● p. Branislav Michalík ako zástupca vlastníkov bytov na Saleziánskej 30-36, žiada aby zrkadlo (viď príloha č.1) 

posunulo asi 1 meter dopredu, smerom k ceste, ak je to možné, nakoľko autobusová zastávka zavadzia vo 

výhľade pri vychádzaní z parkoviska. 

● Obyvatelia Saleziánskej ulice, najmä vchodov 28, 30 a 32, ako aj celej ulice, majú dlhodobý problém s 

parkovaním z dôvodu nedostatku parkovacích miest, ktoré v minulosti z rôznych dôvodov neustále iba 

ubúdali (a nevznikali nové – predĺžená autobusová zastávka, cyklochodníky, veľkokapacitné kontajnery na 

smeti). Vítame novú parkovaciu politiku pre rezidentov, v dôsledku ktorej s najväčšou pravdepodobnosťou 

zaniknú ďalšie parkovacie miesta. Preto chceme mesto Trnava a jeho predstaviteľov požiadať o zváženie 

dobudovania dočasných parkovacích miest, napr. formou zatrávňovacích kociek (ktoré sa v budúcnosti dajú 

ľahko sanovať späť na zatrávnené plochy). Možnosti v obr. forme nižšie (viď príloha č.2 ) ako pokračovanie 

už existujúcich dlažbových parkovísk – Spojná, Rovná, Saleziánska, ako aj nové miesta pred bytovkou 

Saleziánka 9,11,13, napr. pomedzi existujúce stromy, bez väčších zásahov do existujúcej flóry. Mohlo by tak 

do budúcna vzniknúť cca 20 - 30 nízkonákladových dočasných parkovacích miest, aspoň do doby, kým 

nebude parkovanie v oblasti Saleziánska – Hliny vyriešené komplexne napr. parkovacím domom. 

● p. Cehlárik požaduje odpoveď:  

○ Či stále pretrváva dôvod na blokovanie dvoch parkovacích miest na Hajdóczyho ul. vedľa Slávie 

označené šedým krížom, ak nie kedy bude odstránený? 

○ Pri zavádzaní zberu bioodpadu sa mali naplnené nádoby vymeniť za čisté. Prečo sa prestali 

vymienat plné nádoby na bioodpad  za čisté? 

○ Ako mesto vyhodnocuje zníženie alebo zvýšenie uhlíkovej stopy pri projektoch? 



○ Ako mesto zabezpečuje monitoring kvality ovzdušia na Kopánke. Večer v zimnom období je 

problém vyvetrať byt. 

● p. Belanský žiada: 

○ preskúmanie dopravnej situácie na ulici Sibírska v Trnave, keďže sa jedná o dosť frekventovanú 

cestu, po ktorej premáva aj spoj MHD. Parkovacia situácia v Trnave je zložitá, počet áut, ktoré tu 

parkujú, keďže nie je vždy možné vzhľadom na dispozície pozemkov parkovať v rámci pozemku, je 

na tejto ulici dosť veľký, a tým pádom jazdný pruh na strane domov je v podstate neprejazdný a dá 

sa využiť len polovica vozovky. Taktiež sa parkovacia situácia komplikuje v oblasti križovatky ulíc 

Sibírska a Letecká, kde pravidelne v križovatke parkujú návštevníci cvičiska pre psov a výjazd z ulice 

Letecká je často “na slepo”, pretože cez zaparkované autá nevidíte prichádzajúce vozidlá z oboch 

smerov. (viď príloha č.3) 

○ Chcel by som sa spýtať, či by nebolo možné ulicu Sibírska zjednosmerniť, prípadne osadiť dodatočné 

dopravné značenie, zrkadlá do križovatky? 

● p. Orosz žiada zohľadniť vybrané body vo VZN 566, pretože mi znemožňujú naďalej vykonávať moju 

pracovnú činnosť v mieste trvalého pobytu: 

○ Vzhľadom na podstatu môjho zamestnania (motoristický novinár) nespĺňam podmienku 

zapísaného užívateľa vozidla v Technickom preukaze podľa článku 11, keďže pri testovaní vozidiel 

poskytuje požičiavateľ iba zmluvu o zapožičaní alebo dočasnom užívaní vozidla bez zápisu osobných 

údajov do Technického preukazu. Zároveň nie som zamestnancom ani iným orgánom právnej 

osoby, ktorá poskytuje vozidlo do užívania. Návrh VZN 566 ma touto podmienkou obmedzuje pri 

vykonávaní mojej pracovnej činnosti. 

○ V súvislosti s mojou špecifickou náplňou práce, pri ktorej dochádza k pravidelnému striedaniu 

vozidiel, považujem poplatok za zmenu EČV vo výške 5 eur za diskriminačný voči mojej pracovnej 

činnosti. 

● p. Studená požaduje:  

○ na najbližšie stretnutie VMČ z MsÚ poslať odborníka na odprezentovanie ako Trnava pristupuje ku 

klimatickým zmenám, výsadbe Ihličnatých stromov - "Parkové lesy" zazelenanie rovných striech, 

zelené a vodopriepustné chodníky, odstranovanie kameninových plôch, zelené parkoviská, 

zachytávanie dažďovej vody, nočné pouličné osvetlenie a k tomu ďalšie návrhy od občanov. 

○ požaduje ukážku projektu rekonštrukcie námestia SUT. 

○ Informovať o stave cyklochodníka na ulici. J. Hlúbika. 

○ zhodnotiť umiestnenie PNS stánku na nám. SUT a jeho premiestnenie-posunutie na bezpečnejšie 

miesto v okolí. 

● Obyvatelia Ustianskej ul. žiadajú: 

○  zverejniť dátum rekonštrukcie (výmena asfaltového povrchu) ulice. 

○ pravidelné kontroly na dodržiavanie zákazu vstupu nákladnej dopravy z Krupskej ul..  

● p. Študenc žiada:  

○ osloviť TESCO a Kaufland s otázkou, či plánujú vlastnú reguláciu parkovísk pre autá. 

○ upratovať-zametať ulice J. Hlúbika v oboch smeroch a oba jazdné pruhy. 

○ častejšie vysypať koše na J. Hlúbika. 

○ informovať o stave cyklochodníka z Trnavy do Bohdanoviec. 

○ Informáciu o stave výmeny/vybudovania verejného osvetlenia na Viktoríniho nám. a v ktorej 

aktualizácií rozpočtu sa objaví. 

○ upozorniť ARIVU na státie 2-3 autobusov na zastávke MHD, ktoré spôsobujú nebezpečné situácie 

pre vodičov a chodcov. 

● Obyvateľka bývajúca na rohu Oblúkovej Okružnej ulice požaduje preveriť intenzitu a uhol osvetlenia 

nového vyvýšeného priechodu pre chodcov z dôvodu neprimeraného oslňovania jej domu.  

● Preveriť stav búchajúceho kanalizačného poklopu na Oblúkovej ulici a zriadiť opravu. 



3.  Záver 
 
Na záver výboru Ing. Vladimír Ekhardt  poďakoval prítomným za ich účasť. 
 

Zápisnicu spísal: Vladimír Ekhardt 

Zápisnicu overil: Ľubica Horváthová 

Zápisnicu schválil: Richard Sládek 

 

 

V Trnave dňa: 02.05.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PRÍLOHY: 

 

žiadosť p. Gabriša : 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Príloha č.1 



 
 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



Príloha č.2 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Príloha č.3 



 

 


